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Aanwezig  
Voorzitter T. Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Ron de Cock (PL), Gerard Eijsink (CDA), Rob 

Flinsenberg (RO), André Kierkels (RO), Huub Metsemakers (SV), 

Yvonne Parren (SV), Rens Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 
Vervanging Anita van Vlodrop (SV), Gerry Teeuwen (RO) en  Monique Hageman 

(PL) 
Portefeuillehouders J. van den Beuken 
Ambtelijke ondersteuning Claudia Sturme, Paula Boonen, Susan Rijks en Vic Pennings t.a.v. punt 

5 zelfsturing 

Michel Vogelaar t.a.v. punt 6 en punt 8 
Van Lieshout van Synthese t.a.v. punt 8  

Derden Geen 
Publieke tribune 9 personen 
Commissiegriffier J.P.T. Lommen  
 

01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt melding van de 
afwezigheid van de leden Ron de Cock (PL), André Kierkels (RO) en Pieke Houben (SV),  
De heer Rick Beurskens is namens de VVD fractie voor de eerste keer aanwezig in deze 
commissie en stelt zich kort voor. 

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform concept vastgesteld.  

03 Vaststellen verslag 12 juni 2014  

Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  
N.a.v. het verslag wordt gevraagd of er een jaarplanning kan komen voor de commissie, met 
daarin opgenomen de zaken die op de rol staan de komende tijd. De griffier zal hiervoor 
zorgen. 

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

05 

05a 
 

Presentatie thema 

Zelfsturing 
Diverse ambtenaren houden een gezamelijke presentatie met voorbeelden van lopende 

zelfsturingsprojecten in de gemeente inclusief de voortgang van het project zorg en 
leefbaarheid kleine kernen. Een link naar deze presentatie is bijgevoegd.  

http://prezi.com/q2hcl38r8_zz/commissie-sociaal-25-augustus-2014/ 
 
Algemene conclusies: Er komen veel krachten los vanuit de gemeenschappen. De gemeente 
heeft hierin (soms samen met bijvoorbeeld Synthese) steeds een andere rol. Vaak is een klein 
zetje in de rug al voldoende om een project te laten slagen of om dit op gang te krijgen. 
Daarna moet je als gemeente ook weer terugtreden. Als een project niet werkt, dan moet je 
dit ook durven te stoppen en leren van de fouten. Niet elke kern is hetzelfde, dus alles is 

maatwerk. Met deze besprekeing wordt ook voldaan aan de aanbeveling van de 
rekenkamerrapport over zelfsturing.  

05b Rekenkamerbrief Decentralisaties en Inkoopbeleid  
Een vraag die door diverse commissieleden gesteld wordt betreft de positie van de wijkteams, 
in relatie tot de aanbeveling van de rekenkamer om dit niet uit te besteden, maar om de eigen 
mensen hierin te trainen. In hoeverre is dit realistisch.  Diverse commissieleden zijn van 

mening dat er een bepaalde afstand moet zijn tussen de wijkteams en de gemeente, er moet 
voldoende kwaliteit aanwezig zijn om (ook onafhankelijke) indicatiestellingen te kunnen doen, 

en men vraagt in hoeverre dat de expertise van anderen hierin tekort gedaan wordt.    
De portefeuillehouder zegt dat de gemeente hierin een regierol heeft, en niet alles zelf zal 
uitvoeren, maar dingen zoals jeugdzorg ook laat uitvoeren.  
Daarnaast geeft een commissielid een beschouwing over de kennelijke tegenstrijdigheid 
tussen het begrip gelijkheid voor iedereen versus de opmerking in het rapport over het feit dat 

rechtvaardigheid gezocht wordt en niet gelijkheid.  
Dit verslag zal aan de rekenkamer worden aangeboden met het verzoek deze punten nog kort 
toe te lichten.  
Tenslotte wordt ook aandacht gevraagd bij de aanbesteding om de regionale bedrijven een 
kans te bieden, en niet alleen te gaan voor de grote onderneming. 

http://prezi.com/q2hcl38r8_zz/commissie-sociaal-25-augustus-2014/
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06 Raadsvoorstellen 
06a Beleidsplan Wmo 2015 – 2018 

Het beleidsplan ziet er goed uit maar de vragen over de uitvoering in de praktijk blijven. Het 
gaat dan met name om het werk van de wijkteams, wie gaan de keukentafelgesprekken 

voeren, hoe is de controle op de kwaliteit en wie gaat dit doen en is hiervoor bij de gemeente 
voldoende kennis aanwezig. Ook moeten de wijkteams dezelfde objectieve uitgangspunten 
hebben, zodat het geen verschil maakt bij welk team een cliënt iets aanvraagt.  
De portefeuillehouder antwoordt dat het de kunst is dat de keukentafelgesprekken dezelfde 
aanpak kennen, maar de uitkomsten kunnen per geval anders zijn. Geen enkele situatie is 
hetzelfde. Mensen die niet zelf kunnen aanvragen worden ook via andere kanalen in contact 

gebracht met de wijkteams, bijvoorbeeld via de huisarts (met respect voor de privacy). 
Uitgangspunt is dat iedereen op zijn eigen niveau moet kunnen vragen.  
De wijkteams moeten onderling hun kennis en ervaringen delen middels intervisie. Evaluatie is 
belangrijk, en daarbij moet duidelijk zijn wie er toetst en op basis van welke criteria.  
De term “veroorzaker van de kosten” zoals die op pagina 8 staat werkt stigmatiserend. Is 
hiervoor geen andere term mogelijk.  

De tijd tot 1 januari 2015 is nog kort. De communicatie naar de mensen moet nu wel erg snel 

komen, want er is veel onrust bij de mensen die dit raakt. De opmerkingen van de Wmo-raad 
worden ondersteund door de commissie. De suggestie van de PvdA-Leudal in haar 
inspraakreactie over een Wmo ombudsman is nog niet besproken in het college.   
Het beleidsplan van Midden-Limburg-Oost, wordt door Mw. Teeuwen (RO) aan de 
commissiegriffie uitgereikt ter kennisname. Dit plan is bij het verslag gevoegd. Daarnaast zijn 
er schriftelijke vragen aangeboden door de heer Verheul (RO) die in de raadsvragenprocedure 
zullen worden opgenomen.   

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad op 9 september 2014. 
De voorzitter verwijst nog naar de informatiebijeenkomst op 28 augustus 2014 in Echt en op 
10 september 2014 te Weert. Opgave kan via de raadsgriffie. 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Voor deze vergadering zijn geen stukken doorverwezen vanuit de raad. 

08 Aan de commissie gerichte stukken 

08a Plan van aanpak Synthese. De vragen hierover worden beantwoord door Mw. Maria van 
Lieshout teamleider van Synthese voor Leudal.  
De commissie vindt dit plan in meerderheid goed, maar men mist de kolom wie doet wat. Voor 

de commissie is Synthese nog te onzichtbaar bezig. Het plan van aanpak is helemaal 
gebaseerd op de idee van zelfsturing, zoveel mogelijk door de gemeenschappen zelf laten 
gebeuren en daar waar nodig ondersteuning bieden. Hierdoor zijn de producten ook niet 
concreet te benoemen, het is telkens maatwerk. De effecten zijn beschreven door de 

gemeente, en hierop is door Synthese ingeschreven, en deze effecten vormen de basis van de 
inzet. Synthese heeft door de jarenlanger ervaring en het opgebouwde netwerk goede banden 
met Verenigingen zoals VKKL. Bij deskundigheid die niet bij Synthese zelf aanwezig is zal 
doorverwezen worden naar de professionele instanties die hiervoor bedoeld zijn. Er is ook 
regelmatig overleg waarbij Synthese aanschuift. Afgesproken wordt dat Synthese in de 
commissievergadering van januari 2015 het eerste half jaar van de werkzaamheden evalueert 

met de leden.  
09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein 
Deze zaken zijn voldoende besproken bij de voorgaande agendapunten. Buiten de behandelde 

zaken is er op dit moment niets te melden 
09b Projectenlijst Samenleving 

De commissie krijgt op twee manieren de informatie. 

 Alle projecten zijn te volgen via Navigus. (De griffie zal zorgen voor een instructie op 
welke wijze dit kan) 

 OP verzoek van de commissie zullen thema’s worden behandeld op de wijze zoals dit bij 

agendapunt 5a is gebeurd. Verzoeken voor thema’s doorgeven aan de commissiegriffier, 
die dan dit in samenspraak met de voorzitter en de organisatie zal inplannen. 

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

10 Ter afsluiting 
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10a Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen 
 

10b Rondvraag 
De volgende vragen worden gesteld. De antwoorden van de portefeuillehouder zijn hier 
vermeld. De ontbrekende antwoorden worden volgens de reguliere raadsvragenprocedure 

uitgezet en van een antwoord voorzien. 
 
1. Is er overleg geweest met de Haammaeker en met de initiatiefnemers plan Ligteveld en wat 
zijn de vervolgstappen 
Antw: Het overleg is nog gaande. De Haammaeker wordt in samenhang met Ligteveld 
opgepakt, maar ook met het algemeen beleid van de gemeenschapshuizen. 

2. Op de eerste schooldag zijn er enkele problemen geweest met betrekking tot 
leerlingenvervoer. Er waren te weinig taxi’s beschikbaar en dit wekt wrevel bij enkele ouders. 
De ouders hebben ook zelf het vervoer opgepakt door zelf te rijden. Is dit bekend bij he 
college 
Antw: volgt schriftelijk 
3. Hoe staat het met de nachtvergunning voor de Postkoets in Horn 

Antw: volgt schriftelijk 

4. Er is recentelijk overlast ondervonden van jongeren in Roggel, hoe wordt dit opgepakt 
10c Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 22:35 uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng en de prettige wijze van vergaderen. 

 


